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Úvodní slovo
Vážení spolupracovníci, 

od roku 2010 nepamatuji složitější prostředí pro naše podnikání. 
S  inflací, která kulminovala před dvěma lety, došlo k zásadnímu 
zvýšení úrokových sazeb u hypotečních, investičních i provozních 
úvěrů. Co to pro nás v letošním roce znamenalo? 

Skupina KASPER Timber je velmi ovlivněna výrazným ochlazením 
výstavby rodinných domů, které v posledních 15letech tvoří nej-
důležitější trh pro naše kapacity dřevěných nosných konstrukcí. 
Nicméně v druhém pololetí letošního roku se nám daří stále více 
získávat nové zakázky a pro rok 2025 jsme mírně optimističtí.

Strojírenská společnost KASPER KOVO v  letošním roce rovněž 
pocítila pokles objednávek u řady dlouhodobých zákazníků jako 
důsledek omezení investičních aktivit a s poklesem automotive, 
kam řada našich zákazníků směřuje své technologie. I přesto, díky 
zvýšenému úsilí v oblasti prodeje, se podaří uzavřít rok výsledky 
srovnatelnými s rekordním rokem 2022.

Naše podnikání v odvětví dřevěných nosných konstrukcí a  také 
strojírenství stojí v  závěru letošního roku na  velmi pevných zá-
kladech a s rezervami. Je to výsledek naší společné práce, velmi 
si vážím vašeho nasazení a loajality. Zároveň vás ujišťuji, že udě-
lám vše pro to, abychom naše pozice ještě posílili. Velmi mi záleží 
na vaší spokojenosti. 

Děkuji vám za celý rok 2024, přeji krásné vánoční svátky a těším 
se na skvělou spolupráci v roce 2025.

S úctou

Ing. Rudolf Kasper
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Instalace dvou špičkových 
robotických pracovišť
S rostoucí poptávkou po vyšší efek-
tivitě, kvalitě a  bezpečnosti výroby, 
jsme do našeho provozu integrovali 
dvě moderní robotická pracoviště. 
Tyto technologické novinky posou-
vají hranice naší výroby a  otevírají 
nové možnosti v oblasti svařování.

Prvním z  nově instalovaných zaří-
zení je kolaborativní robot umístěný 
v provozovně Elektrárenská, který je 
vybaven technologií TIG (Tungsten 
Inert Gas). Tato metoda svařování, 
známá svou precizností a  kvalitou, 
je ideální pro jemné svařování, kde 
je kladen důraz na detaily a estetiku.

Kolaborativní robot je navržen tak, 
aby bezpečně spolupracoval s  lid-

skými operátory, což umožňuje 
snadné programování a flexibilitu při 
manipulaci s  různými komponenty. 
Díky tomu se stal nepostradatelným 
pomocníkem při výrobě dílů, kde je 
klíčová přesnost a kde tradiční sva-
řovací metody narážejí na své limity.

Druhé robotické pracoviště je vyba-
veno špičkovým svařovacím robo-
tem Cloos, který je určen pro výro-
bu tlakových nádob. Tento systém 
využívá svařovací technologii MAG 
(Metal Active Gas) v kombinaci s ro-
tačním polohovadlem, což umožňuje 
perfektní polohování a  rovnoměrné 
svařování i u složitých konstrukcí.

MAG technologie je preferována pro 
svou vysokou produktivitu a schop-
nost zvládnout silnější materiály, 
které jsou typické právě pro tlakové 
nádoby. Rotační polohovadlo zajišťu-
je, že každá část nádoby je optimál-
ně nastavena pro svařování, čímž se 
zvyšuje jak kvalita svárů, tak i efek-
tivita celého procesu.

Díky těmto dvěma novým pracovi-
štím jsme schopni zvýšit kapacitu 
výroby, zkrátit dodací lhůty a nabíd-
nout špičkovou kvalitu svárů, která 
splňuje i  ty nejpřísnější normy. Zá-
roveň zajišťujeme bezpečnější pra-
covní prostředí díky automatizaci 
nebezpečných procesů. 

Investice do  těchto moderních 
technologií potvrzuje náš závazek 
k  inovacím a neustálému zlepšová-
ní. Jsme připraveni čelit náročným 
požadavkům našich zákazníků a vě-
říme, že tato robotická pracoviště 
nám umožní udržet náskok před 
konkurencí.  

Díky těmto pokrokům zůstáváme 
na  špičce technologického vývoje 
a  implementujeme nové standardy 
v oblasti průmyslového svařování.

Ing. Michal Hubálek, Ph.D.

Noví zákazníci
Technotrans
Firma Technotrans je německým vý-
robcem speciálních řešení fluidních 
technologií, zejména v  oblastech 
chlazení a řízení teploty, filtrace a se-
parace, čerpacích a rozprašovacích 
systémů. Firma zaměstnává 1 500 
lidí, má 8 výrobních lokací a v roce 
2023 dosáhla tržeb 262 mil. EUR. 

Schröder
Firma Schröder je od  roku 2018 
součástí nadnárodní skupiny JBT. 
V  současnosti je dokončeno vzor-
kování zařízení Imax 3 EL, s předpo-
kládaným zavedením sériové výroby 
od 1/2025. Zařízení slouží k  injek-
táži masných výrobků v potravinář-
ství. Aktuálně probíhá vzorkování 
dalšího, většího typu zařízení. Roční 
potenciál tržeb přesahuje 10 mil. Kč.

JBT Alco Food 
Machines
Německá firma Alco Food se spe-
cializuje na  výrobu kompaktních 
potravinářských strojů, především 
procesních zařízení pro zpracování 
masa a  ryb, zeleniny, těst a  pečiva 
či mléčných výrobků. V  roce 2022 
byla firma koupena skupinou JBT. 
V  rámci optimalizace a  restruktu-
ralizace budou vybrané programy 
postupně převáděny k  výrobním 
dodavatelům JBT, což je velká pří-

ležitost   pro KASPER KOVO. V září 
2024 byla objednána výroba vzor-
ku Meat Flattening Machine – stro-
je určeného pro vyrovnání tloušťky 
masa. Sériová výroba se předpo-
kládá od  února 2025, s roční pro-
dukcí 20–30 kusů těchto zařízení. 
 Potenciál projektu dosahuje přibližně 
1 milionu Kč měsíčního obratu s vý-
hledem na další možné výrobní pro-
gramy.

Flottweg SE
Flottweg SE je německý výrobce 
průmyslových separačních zařízení 
na  oddělování kapalin a  pevných 
částic, tzv. dekanterů. Firma sídlí 
v Bavorsku, je velmi dobře zainves-
tovaná a  vlastní nové moderní vý-
robní závody. V současné době vyrá-
bí zhruba 600–650 zařízení ročně, 
přičemž cílem je do 5 let zvýšit výro-
bu na přibližně 1 000 zařízení roč-
ně. Pro tento ambiciózní plán chybí 
dodavatel nerezových vnitřních ka-
bin dekanterů. Flottweg aktuálně 
hledá spolehlivého, dlouhodobého 
dodavatele, který bude schopen 
pokrýt širší portfolio potřeb, což 
představuje velkou příležitost pro 
společnost KASPER KOVO. Byly ob-
jednány vzorky pro tři typy zařízení 
(Z5E, dvě iterace Z4E) s termínem 
dodání do prosince 2024. Zahájení 
sériové výroby je plánováno na únor 
2025, přičemž Flottweg požaduje 
do  budoucna minimálně 150 zaří-
zení ročně.

Ing. Michal Hubálek, Ph.D.

V roce 2024 jsme zavedli do sério-
vé výroby programy Technotrans pro 
Iveco a Trumpf s  tržbami 3 mil. Kč 
měsíčně. Další projekty jsou ve  fázi 
vzorkování a nabídkových řízení.

Pokojné prožití svátků vánočních.
Do nového roku klid a soustředění

na věci, které vás naplňují.

kasper GROUP

zdroj: Archiv Kasper Kovo

zdroj: www.alco-food.com

Zdroj: Archiv Kasper Kovo

Zdroj: Archiv Kasper Kovo
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Společnost KASPER KOVO čelí 
náročným výzvám měnícího se 
strojírenského trhu a  současně 
směřuje k dosažení ambiciózních 
cílů, které si stanovila pro nad-
cházející roky. Manažerský tým 
společnosti hraje klíčovou roli ne-
jen v  překonávání aktuálních vý-
zev, ale také v hledání příležitostí 
k růstu a  inovacím. Michal Hubá-
lek, Milan Souček a  Libor Mušák 
sdílí své vize, motivace a  pohled 
na cestu k naplnění cílů KASPER 
KOVO. 
Jaké jsou Vaše vize pro budouc-
nost KASPER KOVO a  co podle 
Vás může přispět k jejich naplně-
ní? 
MH: Budoucnost firmy KASPER 
KOVO vidím jako velmi slibnou, ze-
jména pro její dlouholetou historii, 
stabilitu a  prorůstovou strategii. 
Velkou výhodou je strategicky roz-
ložené portfolio zákaznických sek-
torů napříč průmyslovým spektrem, 
ale ani přes takto široký záběr se 
firma ani zdaleka v  tomto ohledu 
nevyčerpala. Růst můžeme stále – 
technologicky, tržně ale i znalostně. 
V horizontu několika let je naším cí-
lem zaměřit se na realizaci zakázek 
s vyšším stupněm komplexity, které 
vyžadují hluboké know-how a  ná-
ročné přístupy při realizaci. Toto od-
borné zázemí máme na velmi solidní 
úrovni, ale je nezbytné jej dále roz-
víjet. Firma má jasnou vizi a já jsem 
připraven ji společně s naším týmem 
naplňovat.
MS: Společnost KASPER KOVO 
s.r.o. působí na  trhu od  roku 1992 
a  za  tuto dobu prošla významným 

V  roce 2024 došlo ve  společ-
nostech KASPER GROUP s.r.o. 
a KASPER KOVO s.r.o. k význam-
ným majetkovým změnám. Ke dni 
12. 3. 2024 byl prodán 49% podíl 
společnosti fondu Genesis (GPEF 
IV Holding S.à r.l.), což byl strate-
gický krok směřující k  podpoře 
růstových ambicí skupiny. Majo-
ritním majitelem skupiny je i na-
dále zakladatel Rudolf Kasper.

Společnost KASPER KOVO s.r.o., 
orientovaná na  náročné západo-
evropské zákazníky, si navzdory 
stagnaci v  tomto segmentu stano-
vila ambiciózní cíl – zdvojnásobení 
hospodářského výsledku (EBITDA) 
během pěti až šesti let. Tohoto cíle 
chce dosáhnout prostřednictvím 
komplexní růstové strategie zahr-
nující obchodní, personální, inves-
tiční i  finanční rovinu. V  letošním 
roce se firmě podařilo stabilizovat 
a zvýšit finanční sílu, což umožní sni-
žovat úvěrové zatížení a  investovat 
z vlastních zdrojů. Bude však třeba 
se vypořádat se změnami v prostře-
dí strojírenského trhu, které zahrnují 
vliv klimatické politiky EU, konflikt 
na  Ukrajině i  globální obchodní 
střety. 

růstem, přičemž aktuálně dosahuje 
ročních tržeb blížících se 800 mi- 
lionům Kč. Každá firma je tak dobrá, 
jak kvalitní má tým spolupracovníků. 
V  KASPER KOVO působí kolektiv 
erudovaných odborníků, kteří spolu-
pracují na naplnění firemních strate-
gií a cílů. Věřím, že díky společnému 
úsilí dokážeme realizovat všechny 
náročné úkoly, které nás čekají. 
LM: Za  poslední rok, rok a  půl je 
zřejmé, že je potřeba více praco-
vat na flexibilitě na všech úrovních. 
Pravděpodobně se už nevrátí doba, 
kdy bylo možné v klidu, dlouhodobě 
a  ve  stejných objemech plánovat. 
Nyní dochází a bude docházet k vý-
kyvům v objemech zakázek, a to jak 
mezi různými sortimenty, tak mate-
riály. Na tyto změny musíme být při-
praveni a adekvátně na ně reagovat. 
Klíčovým úkolem je zajistit více pra-
covníků, kteří budou schopni pře-
cházet mezi jednotlivými odděleními 
a  tím pomáhat vyvažovat výkyvy 
u našich zákazníků. 
Co Vás motivuje k práci ve společ-
nosti KASPER KOVO? 
MH: KASPER KOVO je strojírenská 
firma vymykající se standardům 
běžné plechařské výroby, což ote-
vírá obrovské možnosti zejména na 
evropských trzích. Strategie firmy, 
kterou společně tvoříme, je prorůsto-
vá, a ani po více než pěti letech ne-
vidím strop jejích možností. Motivuje 
mě finanční stabilita společnosti, její  
orientace na poctivost, kvalitu a pře-
devším na výsledky. Zásadní jsou in-
vestice do technologického rozvoje, 
které posouvají firmu dál.  Rád se 
věnuji složitým problémům, protože 

Evropská politika se skrze iniciati-
vy jako Green Deal snaží reagovat 
na  klimatické změny prostřednic-
tvím přísnějších ekologických no-
rem. „To vyžaduje od  firem zásadní 
investice do  udržitelných techno-
logií, obnovitelných zdrojů energie 
a  recyklace materiálů. Tyto kroky 
zvyšují výrobní náklady, ale zároveň 
se otevírají nové trhy a  příležitos-
ti pro ty, kteří jsou schopni na  tuto 
transformaci reagovat,” vysvětluje 
Michal Hubálek. 

Konflikt na Ukrajině přinesl strojíren-
skému průmyslu řadu komplikací. 
Zhoršení geopolitické situace naru-
šilo dodavatelské řetězce a  zvýšilo 
ceny surovin. „Mnoho firem se ocitlo 
v  situaci, kdy musí hledat alterna-
tivní dodavatele a přizpůsobovat se 
novým podmínkám. Zároveň tato 
situace vyvolává obavy o  energe-
tickou bezpečnost, protože je nut-
né snižovat závislost na dodávkách 
energií z  Ruska,“ vysvětluje Michal 
Hubálek. 

Další významnou výzvou pro strojí-
renský trh jsou obchodní střety mezi 
světovými velmocemi, zejména mezi 
Čínou, USA a Evropou. Zavádění cel 

analytické myšlení a  hledání efek-
tivních řešení mě neustále stimulují 
a motivují k dalšímu rozvoji. 
MS: Firma KASPER KOVO s.r.o. je 
velmi silná společnost. Pro mě je klí-
čová orientace na růst v nadcháze-
jících letech. Hospodářský výsledek 
je výrazně ovlivněn kvalitou dodava-
telů, dodacími podmínkami a  v  ne-
poslední řadě cenou nakupovaného 
materiálu a služeb. Možnost podílet 
se na vyjednávání těchto podmínek 
vnímám jako velkou výzvu. 
Dalším aspektem, který mě moti-
vuje, je podpora finanční stability 
společnosti. To zahrnuje důsledné 
řízení finančních toků, optimalizaci 
přímých i režijních nákladů a posilo-
vání spolupráce s partnerskými ban-
kami. Věřím, že díky svým znalostem 
a  zkušenostem mohu k  růstu firmy 
přispět. 
LM: KASPER KOVO pro mě před-
stavuje nejen dlouhou a stabilní his-
torii, ale také stabilní budoucnost. 
Jsem hrdý na to, že výsledkem prá-
ce mého týmu jsou reálné a kvalitní 
výrobky, kdy dokážeme z „rovného“ 
plechu vyrobit kabinu pro CNC stroj, 
tlakové zařízení nebo další produkty, 
které odpovídají našim možnostem 
a potřebám zákazníků. 
Motivuje mě nejen snaha dál posou-
vat naše výrobní schopnosti a  do-
vednosti, ale také práce na tom, aby 
obě naše provozovny více spolupra-
covaly a  fungovaly jako jeden tým. 
Beru to tak, že v rámci celé výroby 
spolu sdílíme jak úspěchy, tak i ne-
úspěchy.

Redakce

a obchodních omezení narušuje glo-
bální dodavatelské řetězce a  ovliv-
ňuje ceny vstupních materiálů i finál-
ních výrobků. „Cla a restrikce mění 
podmínky konkurence, kdy evropské 
firmy musí čelit nejen levné čínské 
produkci, ale i  zvýšeným nákladům 
spojeným s  obchodními překážka-
mi. Klíčové je investovat do procesů, 
technologií a zvyšování produktivity, 
abychom udrželi naši konkurence-
schopnost v  tomto náročném pro-
středí,“ upozorňuje Michal Hubálek. 

Je zřejmé, že strojírenský trh se na-
chází ve  fázi zásadní transformace, 
která je formována globálními i  lo-
kálními faktory. Firmy, které dokážou 
reagovat na  nové výzvy, jako jsou 
změny v  dodavatelských řetězcích, 
rostoucí nároky na  udržitelnost 
a  tlak na  inovace, mají příležitost 
upevnit svou pozici v konkurenčním 
prostředí. „Flexibilita, schopnost při-
způsobit se změnám a  využití no-
vých trhů, budou klíčem k úspěchu 
v tomto dynamickém odvětví,“ dopl-
ňuje Michal Hubálek. 

Redakce

Transformace strojírenského trhu: 
Výzvy a příležitosti pro Kasper Kovo

Flexibilita a spolupráce nás posouvají 
vpřed, shodují se manažeři Kasper Kovo

Ing. Libor Mušák, Manažer výroby | Ing. Milan Souček, Finanční ředitel

Ing. Michal Hubálek, Ph.D., Výkonný ředitel | Ing. Rudolf Kasper, CEO

Zdroj: Dušan Mihalečko

Zdroj: David Suchánek

Zdroj: David Suchánek
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Jízda spojila umění 
a cyklistiku a zanechala 
nezapomenutelný dojem
  Po  půl roce skončila 3. listopadu 
v  Centru současného umění EPO1 
výstava Jízda, která přilákala tisíce 
návštěvníků. Expozice se zaměřova-
la na  fenomén jízdního kola a  jeho 
význam v  životě člověka. V  indust-
riálních prostorách bývalé elektrár-
ny se představilo více než čtyřicet 
umělců různých generací nejen 
z  České republiky, ale také ze Slo-
venska či Polska. 

Monumentálně pojaté výstavě do-
minovaly sochy a instalace od auto-
rů Jakuba Flejšara, Karla Nepraše, 
Jiřího Černického, Krištofa Kintery 
a  dalších, jejichž díla zaplnila turbí-
novou halu. V  části budovy zvané 
rozvodna byly vystaveny obrazy 
řady umělců, například Michaela 
Rittsteina, Františka Mertla, 
Lubomíra Typlta a  Aleny Anderlové, 
které zobrazovaly kolo a  pohyb 
na něm v nejrůznějších podobách. 

V  rámci výstavy proběhlo také 
celkem sedm doprovodných 
akcí. Návštěvníci se mohli účast-
nit besed s  cyklisty Romanem 
Kreuzigerem, Pavlem Padrnosem, 

Luborem Tesařem či Petrem 
Benčíkem, zúčastnit se debat 
a  přednášek umělců a  fotografů, 
zapojit se do workshopů nebo vyra-
zit na  společné cyklistické vyjížďky 
krkonošskou krajinou. Nechybělo 
ani vyžití pro děti ve  formě vel-
koplošných omalovánek, skládání 

stavebnice Merkur nebo možnosti 
vyplňovat speciální pracovní listy. 
Jízda byla dosud největším projek-
tem svého druhu, a  díky ojedinělé 
kombinaci umění a cyklistiky získala 
mimořádnou pozornost veřejnosti.

Redakce 

Sezóna plná triumfů: Elkov 
Kasper potvrzuje svou sílu 
Cyklistická stáj Elkov Kasper za-
končila druhou část sezóny 2024 
v  obdivuhodném stylu a  potvrdila 
svou pozici mezi špičkovými týmy. 
Nejvýznamnější úspěchy zahrnova-
ly tituly akademických mistrů světa, 
které v  Kostarice vybojovali Jakub 
Ťoupalík (časovka) a  Daniel Mráz 
(silniční závod). Na  mistrovství 
ČR a  SR v  Jevíčku tým dominoval 
– mezi sedmi nejlepšími závodní-
ky měl hned čtyři zástupce. Daniel 
Rubeš se stal mistrem ČR v časov-
ce U23, zatímco Tomáš Přidal ovládl 
silniční závod Elite. Slovenský závod-
ník Lukáš Kubiš zazářil ziskem dvou 
mistrovských titulů – v časovce i sil-
ničním závodě Elite. Elkov Kasper si 
z mistrovství odvezl čtyři tituly z cel-
kem pěti možných, což je pro omla-
zený tým skvělý výsledek. 

Na  mistrovství ČR U23 v  Čes-
ké Třebové předvedl skvělý výkon 
Daniel Mráz, který v  dramatic-
kém finiši vybojoval druhé místo. 
Další klíčové okamžiky sezóny se 
odehrály na  prestižních závodech 
v Evropě. Lukáš Kubiš potvrdil svou 
formu vítězstvím na  Visegrád 4 
Bicycle Race v  Polsku, dále trium-
foval v etapě a celkově skončil tře-
tí na Tour of Romania, kde zároveň 

ovládl bodovací soutěž. Velmi ná-
ročnou trať na  olympijských hrách 
v Paříži absolvoval Lukáš Kubiš jako 
jediný slovenský zástupce v závodě 
s hromadným startem a obsadil 29. 
místo, přičemž do  cíle dorazil před 
hvězdami světové cyklistiky, včetně 
Belgičana Wouta van Aerta. Na čes-
ké scéně si poté připsal významný 
úspěch Michael Boroš, který zvítězil 
v  závěrečném závodě Škoda Cupu 
v Ostravě. 

Druhá část sezony 2024 ukázala, že 
tým Elkov Kasper i  přes generační 
obměnu drží krok s elitou na domá-

cí i  mezinárodní scéně. Závodníci 
prokázali nejen svou výkonnost, ale 
také schopnost uspět v  různoro-
dých podmínkách. Tým svými vý-
sledky opět potvrdil, že patří mezi 
stálice cyklistické scény. Předvedl 
výjimečnou soudržnost, bojovnost, 
také schopnost úspěšně propojit 
mladé talenty s výkony zkušenějších 
závodníků. Do další sezony přejeme 
týmu Elkov Kasper mnoho úspěš-
ných závodů, které navážou na  le-
tošní skvělé výsledky! 
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KST Academy podporuje 
dětský zájem o sport 
a otevírá jim nové  
možnosti s generálním 
partnerem KASPER KOVO 
Počátky projektu 
Na  úvod se krátce vrátíme do  roku 2016, kdy vznikl Kasper – 
Swix Team. Cílem tohoto hobby projektu bylo především spojovat 
lidi se zájmem o sport. Postupem času jsme projektu dali jasnou 
vizi, jejímž ústředním bodem je přivést širokou veřejnost ke spor-
tu a zdravému životnímu stylu. Nechceme se spoléhat na systém 
– vydáváme se vlastní cestou, která kombinuje prvky norského 
a českého přístupu. 

KST Academy (Kasper Sport 
Trutnov Academy): Od vize k realitě 
Nyní projekt vystupuje pod hlavičkou KST Academy. Začáteční 
písmena odkazují na  generálního partnera, společnost Kasper, 
na naši činnost ve všech v oblastech sportu a na město Trutnov. 
Ačkoli je sport hlavní myšlenkou celého projektu, naši přidanou 
hodnotu, hlavně do budoucna, vidíme v širší a rozmanitější činnos-
ti. S mládeží pracujeme v rámci KST Academy, hobby sportovce 
sdružujeme v KST Teamu a eventy (sportovní kempy, semináře, 
workshopy) rozšiřujeme v rámci KST Events. 

Zázemí KST Academy aktuálně vstupuje do  další fáze. Do  kon-
ce roku bychom měli získat stavební povolení, které umožní vý-
stavbu budovy KST Academy v Poříčí, takřka vedle fotbalového 
hřiště a nedaleko EPO1. Jsme přesvědčeni, že tato lokalita má 
do budoucna velký potenciál. Sousedí se zastávkou železniční tra-
tě a sjezdem z dálnice, což otevírá nové možnosti pro sportovní 
i rekreační využití. 

KST Academy „TU SPORT BAVÍ“ 
V  České republice se lidé uchylují k  sedavému způsobu života, 
což se negativně odráží na zdravotním stavu populace. Zmenšuje 
se také základna dětí věnujících se sportu, ze kterých by jednou 
mohli vzejít sportovci s  nejvyššími ambicemi. Proto nám dává 
smysl založit soukromou školku, jejíž návrh pro nás v současné 
době zpracovává Ateliér Tsunami. Více informací najdete na na-
šem webu: www.kst.academy

Jakub Opočenský

Zdroj: Jakub Opočenský

Zdroj: Jakub Opočenský
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ŽIVOTNÍ JUBILEA
Od května 2024 dosud oslavili své životní jubileum 
následující kolegové:

KASPER KOVO
50 let -  Pavel Hlavica – dělník kovovýroba – montáž 
60 let - Jaroslav Čejka – strojní zámečník – 
 svářeč a manipulační dělník – expedient 
 Dušan Krabáč – přípravář výroby 
80 let - Ing. Petr Rieger – technik pro investice 
 a systémové zlepšování

KASPER CZ
50 let -  Libor Sláma – dělník dřevovýroby
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NAROZENÍ DĚTÍ
KASPER KOVO
Teodor Pecina, nar. 10. 5. 2024 
(matka Barbora Matějková – plánovačka výroby)
Roman Klička, nar. 13. 5. 2024 
(otec Roman Klička – svářeč)
Wiktoria Helena Kluska, nar. 21. 5. 2024 
(otec Rafal Marek Kielbasa – obsluha ohraňovacího lisu)
Ester Váchová, nar. 27. 5. 2024 
(otec David Vácha – obsluha ohraňovacího lisu)
Michal Zapalač, nar. 11. 7. 2024 
(otec Michal Zapalač – expedient)
Zdeněk Kameník, nar. 6. 9. 2024 
(otec Lukáš Kameník – obsluha ohraňovacího lisu)

KASPER CZ
Artur David, nar.  5. 6. 2024 
(otec René David – dělník dřevovýroby) 
Nina Kasper, nar. 13. 11. 2024 
(matka Lenka Machová – specialista obchodu, 
otec Ing. David Kasper – jednatel) 
Gratulujeme a přejeme v životě vše nejlepší!

Vedení společnosti

Prestižní cena Best of Realty 
potvrzuje význam EPO1 
Centrum současného umění EPO1 
získalo významné uznání v  podobě 
ceny Asociace pro rozvoj trhu ne-
movitostí. Na slavnostním galaveče-
ru v pražském Foru Karlín bylo oce-
něno jako projekt s  přínosem pro 
realitní trh. Porota ocenila unikátní 
přeměnu historické budovy bývalé 

elektrárny na moderní kulturní cen-
trum, které region obohacuje o jedi-
nečný výstavní prostor na  více než 
3 400 metrech čtverečních. 

V  konkurenci téměř sedmi desítek 
projektů z  celé republiky porota 
vyzdvihla precizní architektonic-
ké zpracování od  Ateliéru Tsuna-

mi a  nekomerční přístup, který je 
u podobných projektů ojedinělý. Jak 
uvedl ředitel galerie Jan Kunze, toto 
prestižní ocenění je motivací k další-
mu rozvoji a dokazuje, že i projekty 
mimo velká města mohou mít vý-
znamný přínos pro region i  celou 
republiku.
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EPO1 zahajuje tři 
jedinečné výstavy
Od 13. prosince 2024 do 30. břez-
na 2025 budou v Centru současné-
ho umění EPO1 k vidění tři výstavy, 
které se věnují tématům lidských 
hodnot, proměnlivosti vzpomínek 
a hledání jistoty v proměnlivé realitě. 

První z nich je výstava Ctnosti a ne-
řesti naší doby / 300 let poté, kde 
Matyáš Chochola moderním způ-
sobem navazuje na  dílo sochaře 
Matyáše Brauna. Pomocí 3D tisku 
a ruční práce vytváří současné ver-
ze alegorických soch, které zachy-
cují rozpory a  kontrasty dnešního 
světa. Ztracený ráj představuje díla 
Anny Neborové, Jonáše Czesané-
ho, Jakuba Janovského a Samuela 
Kollárika, kteří se ve  svých pracích 
zaměřují na  přechod od  dětství pl-
ného iluzí k dospělosti poznamena-
né realitou. Třetí výstava, Supi a srna 
od Jana Vičara, představuje grafiky 
vytvořené tradičními technikami, 
jako je dřevořez a  linoryt, inspiro-
vané autorovými cestami po  Afri-
ce i  jiných koutech světa. Vičarovy 
monumentální grafiky vynikají svou 
mystickou atmosférou a  emotivní 
hloubkou. Srdečně vás zveme k ná-
vštěvě těchto výstav, které vás ne-
chají na chvíli vypnout a užít si klidný 
prostor plný inspirativních podnětů 
a vjemů.

Redakce 
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Horský penzion Františkov  

Generel – rozvoj areálu  

V  průběhu měsíce října naše firma 
realizovala výrobu a montáž dřevěné 
konstrukce na  zakázku pro Horský 
penzion Františkov. Jedná se o veli-
ce zajímavou a technicky náročnou 
dřevěnou konstrukci, na kterou jsme 
zpracovali bezmála 80 m³ dřeva. 

V letošním roce jsme získali staveb-
ní povolení pro další etapu rozvoje 
našeho areálu. Jedná se o rozšíření 
administrativní budovy, parkovacích 
a  manipulačních ploch, instalaci 
FVE, samostatnou přípojku elektric-
ké energie a výstavbu dvou dalších 
lodí výrobních a skladových hal. Ak-
tuálně pro nás Atelier Tsunami zpra-
covává prováděcí projekty a v první 
půli roku 2025 chceme přistoupit 
k  zahájení výstavby. První na  řadě 
budou přípojka, FVE, rozšíření admi-
nistrativní budovy a  zpevněné plo-
chy. Výstavba výrobních a  sklado-
vých hal je předběžně naplánována 
na rok 2026. 

Ing. David Kasper

KASPER SK – 
zhodnocení 
vývoje 2024

Redakční rada: předseda — Ing. Rudolf Kasper, členové — Helena Kadaníková, Ing. David Kasper, Ing. Michal Hubálek, Ph.D., David Suchánek. 
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Rok 2024 nás na  Slovensku zastihol s  veľkými očakávaniami 
po  náročnom roku 2023. Prvý polrok sa však pozitívne oča-
kávania nenaplnili a  stavebný trh sa zásadne neprebudil, čo sa 
prejavilo v  častých prestojoch vo výrobe a  negatívnych výsled-
koch. Od druhého polroku, kedy sa to postupne začalo viac hýbať, 
sa snažíme všetko dobehnúť a  zakončiť rok pozitívne. Podarilo 
sa nám rozbehnúť nové pracovisko na výrobu stenových pane-
lov a  získať aj prvé zákazky. Najzaujímavejším projektom, ktorý 
sa nám podarilo v roku 2024 získať, je rekonštrukcia materskej 
školy vo Zvolene, kde zastrešujeme  výrobu a montáž stenových 
panelov a väzníkového krovu na 5 pavilónov. 

Ing. Branislav Mačik

Hlavní nosné prvky jsou tvořeny dře-
věnou rámovou konstrukcí. Její spo-
je jsou řešeny vloženými ocelovými 
plechy a samovrtnými kolíky, pomo-
cí nichž je vytvořen tuhý spoj, který 
je téměř celý kryt dřevem, čímž se 
zvýrazní moderní design celé kon-

strukce. Tato zakázka je z  hlediska 
umístění velkou výzvou nejen pro 
nás, ale také pro naši autodopravu 
KASPER TS, která zajistila průběž-
nou dodávku materiálů do těžko pří-
stupné lokality.

 Martin Babák

Zdroj: Martin Babák

Zdroj: Ing. Branislav Mačik

Zdroj: Ing. Branislav Mačik Zdroj: Archiv Kasper CZ


